
VEVCE
Sodelavci dmštva likovnih samo-

rastnikov Ljubljana so razstavljali
svoja dela v kulturnem domu na
Vevčah. Pokrovitelj razstave je bil
kolektiv Papirnice Vevče. Več o tej
kulturni prireditvi bomo poročali v
prihodnji številki.

Člani KK SZDL Vevče—Žg. Ka-
šelj so na svoji redni seji obravnavali
pomembne naloge, ki jih čakajo v
obdobju predvolilnih priprav. Večji
poudarek so namenili delegatskemu
sistemu. V prihodnjem obdobju naj
bi več neposrednih delovnih Ijudi so-
delovalo in odločalo tako v krajevni
skupnosti kakor v občini.

Clani družbenopolitičnih organi-
zacij se bodo zato polno angažirali
pri kadrovskih pripravah za volitve.

Člani sekretariata OO ZK v kra-
jevni skupnosti Vevče-Zg. Kašelj so

na svojem zadnjem sestanku obrav-
navali več pomembnih zadev. Predv-
sem so poudarili pomen evidentira-
nja novih kandidatov za samou-
pravne delegatske funkcije v naši KS.
Obravnavali smo tudi dopolnila pra-
vil SZDL.

Na varstvo narave vse preveč po-
zabljamo. Najbrž bi bilo potrebnih
več konkretnih družbenih posegov,
veliko pa bi lahko pripomogli kra jani
sami. Prevzgojiti moramo sebe in
dati temu področju vso podporo.

Delovni ljudje se vse bolj poslužu-
jejo trim steze, kajti zavedajo se, da
tu ne gre samo za telesno, temveč
tudi za duhovno sprostitev. Tegadej-
stva ne bi smeli prezreti organizatorji
kolektivnega športa in rekreacije,
kajti sicer si ljudje po svoje najdejo
primerno razvedrilo, ki vedno tudi m
spodbudno.
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